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RADA GMINY SECEMIN 

        ul. Struga 2 

    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XLV/23 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 31 maja 2023 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1008 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

W sesji udział wzięli:  

- Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, 

- Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz Gminy, 

- Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, 

- Pan Zbigniew Matyśkiewicz - Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego 

oraz radni i sołtysi według załączonej listy obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 12 

Radni nieobecni: 

- Monika Gosek 

- Katarzyna Pawlik-Kozieł 

- Rafał Włodarski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XLIV sesji Rady Gminy. 

5. Informacja Wójta Gminy z działalności między sesjami.  

6. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- zmiany uchwały Nr XXVIII/239/21 Rady Gminy Secemin z dnia 24 listopada 

2021 roku w sprawie ustalenia diet radnych Rady Gminy Secemin; 

- zmiany Uchwały Nr XXVIII/240/21 Rady Gminy Secemin z dnia 24 listopada  

2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw położonych  

na terenie Gminy Secemin w związku z pełnioną funkcją; 
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- przekazania wniosku według właściwości; 

- powierzenia Wójtowi Gminy Secemin uprawnień do stanowienia o wysokości 

cen i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej Gminy Secemin; 

- zaciągnięcia kredytu długoterminowego; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2023-2030; 

- zmian budżetu Gminy Secemin na 2023 rok; 

- powołania Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów 

powszechnych; 

- zmiany Uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca  

2021 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków  

i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków 

komunikacyjnych, których właścicielem albo zarządzającym jest gmina 

Secemin. 

7. Przedstawienie Raportu o stanie Gminy Secemin za rok 2022.  

8. Wolne wnioski i informacje. 

9. Zamknięcie XLV sesji Rady Gminy Secemin. 
 

Streszczenie przebiegu obrad: 

Ad. 1. 

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył  

XLV sesję Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników  

Urzędu Gminy, Pana Zbigniewa Matyśkiewicza - Przewodniczącego Rady Powiatu 

Włoszczowskiego oraz sołtysów.  

Ad. 2. 

Przewodniczący stwierdził, że na sesji jest obecnych 12 radnych, jest spełnione 

kworum i sesja jest prawomocna.  

Ad. 3. 

 Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad sesji przesłany radnym. 

Pan Wójt zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały w sprawie 

upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach. 
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Przewodniczący zaproponował, aby uchwałę w sprawie upoważnienia oraz 

zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka  

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa OT w Kielcach wprowadzić jako ostatni podpunkt w punkcie  

6 i poprosił o przegłosowanie porządku obrad ze zmianami.  

„Za” przyjęciem porządku obrad z wprowadzonymi zmianami głosowało 12 radnych, 

„Przeciw” – 0 głosów, „Wstrzymał Się” – 0 głosów. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie porządku obrad. 

Ad. 4. 

 Do protokołu z XLIV sesji Rady Gminy uwag nie zgłoszono i przyjęto  

go jednogłośnie. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

Ad. 5. 

  W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności między sesjami,  

a mianowicie: 

- 28.04.2023 r. odbyło się spotkanie z mieszkańcami miejscowości Międzylesie, 

Żelisławiczki i Żelisławice, na którym zostały omówione tematy związane z budową 

sieci kanalizacyjnych dla miejscowości Międzylesie i Żelisławiczki. Podany został 

termin spotkań z mieszkańcami tych miejscowości oraz uwarunkowania dotyczące 

zmian projektowych i technicznych podłączeń. Na spotkaniu przedstawiono również 

przepisy obligujące mieszkańców do zgłaszania i rejestracji zbiorników 

bezodpływowych (szamb). Drugim ważnym tematem tego spotkania było omówienie 

funkcjonowania szkoły i przedszkola w Żelisławicach w roku szkolnym 2023/2024. 

Przedstawiona została koncepcja funkcjonowania przedszkola dwuoddziałowego oraz 

szkoły z klasami 1-3 jako szkoły filialnej. Taka struktura organizacyjna została ze 

zrozumieniem zaakceptowana przez Kuratorium Oświaty jako najbardziej optymalna 

w obecnym czasie dla tej placówki. Przedstawiciele rodziców w większości nie zgodzili 

się z tą koncepcją. Na obecną chwilę do przedszkola jest zapisanych kilkanaście 
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dzieci, a do szkoły jedno dziecko (do drugiej klasy). Pozostałe dzieci zostały zapisane 

przez rodziców do szkoły podstawowej w Czarncy. 

- 28.04.2023 r. zorganizowane zostało spotkanie w Urzędzie Gminy  

z przedstawicielami kół łowieckich: ”Chrząstów”, „Hubertus” oraz „Wiara Myśliwska”  

w temacie omówienia i wypracowania działań mających na celu zmniejszenie szkód 

wyrządzanych rolnikom przez zwierzynę leśną. W spotkaniu udział wzięła pani 

kierownik Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska Starostwa 

Powiatowego we Włoszczowie, radni Rady Gminy Secemin oraz przedstawiciele 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej Urzędu Gminy. Wkrótce zostaną 

przedstawione i skierowane do przedstawicieli Lasów Państwowych oraz Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska wnioski wypracowane na tym spotkaniu. 

- 04.05.2023 r. podpisana została umowa na dofinansowanie przebudowy drogi 

gminnej Krzepin-Zagórcze przez Państwowe Gospodarstwo Leśne Lasy Państwowe 

reprezentowane przez nadleśniczego Nadleśnictwa Koniecpol Przemysława 

Grabowskiego oraz sekretarza Nadleśnictwa Koniecpol pana Marcina Walkowicza. Ze 

strony gminy umowę podpisali Wójt oraz Skarbnik Gminy. Nadleśnictwo Koniecpol 

zadeklarowało dofinansowanie tej inwestycji w kwocie 250 000,00 zł., lecz nie więcej 

niż 20% wartości przetargowej. Obecnie przetarg na realizację tej inwestycji zamknął 

się kwotą poniżej 1 miliona zł, lecz do tej kwoty jeszcze dojdą zadania dodatkowe. 

Realizacja inwestycji już się rozpoczęła. Prace trwają też na pozostałych drogach:  

w Seceminie (droga do oczyszczalni ścieków), w Ropocicach (droga do byłych 

magazynów PZZ) oraz w Gabrielowie (droga od wsi w kierunku Brzozowy). 

- 08.05.2023 r. w Regionalnym Centrum Naukowo-Technologicznym w Podzamczu 

koło Chęcin podpisano umowę na dofinansowanie przez Urząd Marszałkowski zakupu 

samochodu strażackiego dla OSP Secemin. Ze strony Urzędu Marszałkowskiego 

umowę podpisali marszałek Andrzej Bętkowski i wicemarszałek Marek Jońca, a ze 

strony gminy - Wójt i Skarbnik Gminy. Dofinansowanie wyniesie 40 tysięcy zł.  

W tym też dniu otrzymaliśmy zatwierdzenie przez Państwowe Gospodarstwo Wodne 

„Wody Polskie” taryfy na dostarczanie wody i odprowadzanie ścieków. Stawka za 1m3 

wody wynosi 3,79 zł/m3 + 8% VAT, natomiast  za 1m3 ścieków wynosi 7,43 zł/m3 + 8% 

VAT. 
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- 10.05.2023 r. zakończyła się w Urzędzie Gminy kontrola przeprowadzana przez 

Regionalną Izbę Obrachunkową z Kielc. Kontrola dotyczyła tematyki administracyjnej 

pod kątem prawidłowości i poprawności prowadzenia operacji finansowych. Kontrola 

zakończyła się odczytaniem protokołu. Wkrótce otrzymamy wnioski i zalecenia. 

- 11.05.2023 r. Pan Wójt wspólnie z panią kierownik GOPS Teresą Stefańską spotkał 

się z prezesem fundacji prowadzącej Dom Pomocy Społecznej w Woli Czaryskiej. 

Zapoznali się z warunkami w jakich są zakwaterowani pensjonariusze DPS-u, 

rozbudową tej placówki oraz kierunkami jej rozwoju. 

W tym też dniu miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy WOD-GAZ, która 

wygrała przetarg na budowę sieci kanalizacyjnej w Kuczkowie. Przedstawiciele tej 

firmy chcieli się zapoznać z warunkami terenowymi oraz możliwością prowadzenia 

prac po wcześniej realizowanej inwestycji drogowej. Po rozeznaniu uznano, że 

wykonanie sieci kanalizacyjnej po wcześniejszej przebudowie drogi w zakresie 

projektu podroży gminną inwestycję kanalizacyjną 2-3 krotnie. Wstępnie firma 

poinformowała o odstąpieniu od podpisania umowy. 

Tego dnia miało też miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy energetycznej 

TAURON, w celu omówienia uwarunkowań przebudowy linii średniego napięcia na 

działce, na której będzie realizowany obiekt sportowo-rekreacyjny w Seceminie. 

Poruszona została też tematyka wykorzystania linii SN do odbierania produkowanej 

przez fotowoltaikę energii elektrycznej z działek gminy Secemin. 

- 15.05.2023 r. odbyło się walne zebranie członków Lokalnej Grupy Rybackiej „Między 

Nidą a Pilicą”, na którym został omówiony program BONUS realizowany przez tą LGR. 

- 16.05.2023 r. odbyło się spotkanie z inspektorami nadzoru oraz kierownikiem budowy 

oczyszczalni ścieków w Międzylesiu. Omówiony został postęp oraz jakość 

wykonanych prac.  

W tym też dniu odbyło się spotkanie z mieszkańcami m. Kuczków w celu 

poinformowania ich o uwarunkowaniach związanych z konfliktem realizacji inwestycji 

powiatowej drogowej i gminnej kanalizacyjnej. W spotkaniu udział wzięli: Starosta, 

Wicestarosta, Przewodniczący Rady Powiatu oraz Dyrektor Zarządu Dróg 

Powiatowych. 
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- 18.05.2023 r. Rozstrzygnięty został przetarg na budowę obiektu sportowo-

rekreacyjnego obok przedszkola w Seceminie. Najkorzystniejszą ofertę złożyła Firma 

„GRUMIX” na kwotę 2 300 567,89 zł. Wkrótce zostanie ustalony termin podpisania 

umowy. Inwestycja ta otrzymała dofinansowanie z Ministerstwa Sportu w kwocie  

1 250 000,00 zł i będzie realizowana jeszcze w tym roku. 

- 19.05.2023 r. odbyło się spotkanie z kierownikiem budowy firmy FUBIT, która 

realizuje zadanie zagospodarowania terenu parku podworskiego. Omówiono 

proponowane przez firmę zmiany w realizacji projektu. Na realizację tego zadania 

środki finansowe pochodzą ze Świętokrzyskiej Lokalnej Grupy Działania oraz  

z budżetu gminy, podobnie jak na zagospodarowanie terenu przy pomniku obok 

Urzędu Gminy. Zadania te są w końcowej fazie realizacji.  

 W tym też dniu miało miejsce spotkanie z przedstawicielami firmy SIGMA, która 

złożyła najkorzystniejszą ofertę na wykonanie projektu i wybudowanie sieci 

wodociągowej Bichniów-Czaryż. W spotkaniu uczestniczyła też projektant, która 

będzie wykonywać dla firmy SIGMA projekt tego odcinka wodociągu. 

- 22.05.2023 r. Pan Wójt wspólnie z pracownikiem referatu inwestycji oraz 

kierownikiem budowy firmy DUKT dokonali wizji lokalnej na terenach dróg gminnych, 

na których będą przeprowadzane przebudowy i prace remontowe. Omówiony został 

zakres prac remontowo-budowlanych jak również robót dodatkowych koniecznych do 

jak najbardziej optymalnego ich wykonania. W tym też dniu rozpoczęto wykaszanie 

poboczy dróg gminnych zakupioną wykaszarką wysięgnikową na bazie ciągnika 

rolniczego. W celu przeszkolenia nowych pracowników zaproszono operatora tej 

maszyny z poprzedniej firmy, który udzielił instruktażu obsługi w/w sprzętu.  

- 25.05.2023 r. została podpisana umowa z właścicielem firmy „GERBUD” z Secemina, 

na realizację zadania „Termomodernizacja obiektów użyteczności publicznej w Gminie 

Secemin”. Firma ta została wybrana spośród trzech firm, które złożyły ofertę.  

W ramach tego zadania będzie przeprowadzana termomodernizacja pięciu  

remizo-świetlic w: Brzozowie, Bichniowie, Czaryżu, Kuczkowie oraz Wałkonowach 

Dolnych. Wartość przetargowa tych prac to 2 838 720,00 zł, z czego środki unijne będą 

stanowić blisko 75% czyli blisko 2 200 000,00 zł. Ze strony Gminy Secemin umowę 

podpisali Wójt oraz Skarbnik Gminy. 
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- 29.05.2023 r. w Urzędzie Wojewódzkim w Kielcach Pan Wójt spotkał się z Wojewodą 

Świętokrzyskim. Przedstawił zagadnienia, które należy rozwiązać w naszej gminie,  

a na wiele z nich mają wpływ decyzje wojewody. Wojewoda zadeklarował pomoc  

w każdym z poruszanych tematów.  

Tego dnia w Urzędzie Marszałkowskim uzgodnione zostały warunki obniżenia opłat za 

odrolnienie gruntu, który znajduje się na działce przeznaczonej pod budowę obiektu 

sportowo-rekreacyjnego w Seceminie. 

- 30.05.2023 r. na palcu Państwowej Straży Pożarnej we Włoszczowie odbyły się 

uroczystości związane z Dniem Strażaka, na którym zostali odznaczeni wyróżniający 

się druhowie z jednostek PSP oraz OSP. Z gminy Secemin odznaczony został druh 

Jarosław Drążkiewicz.  

W tym też dniu Pan Wójt uczestniczył w posiedzeniu Zarządu Lokalnej Grupy 

Rybackiej „Między Nidą a Pilicą”. Tematem posiedzenia było omówienie programu 

„BOBUS” dla stowarzyszeń i fundacji. Nasza gmina otrzymała trzy bonusy po 2 tysiące 

złotych. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad. 6. 

W punkcie tym przystąpiono do rozpatrzenia uchwał ujętych w porządku obrad. 

Pan Przewodniczący odniósł do projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały  

Nr XXVIII/239/21 Rady Gminy Secemin z dnia 24 listopada 2021 roku w sprawie 

ustalenia diet radnych Rady Gminy Secemin. Wyjaśnił, że w projekcie uchwały dodano 

zapis o tym, że uchwała podlega publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego, gdyż według organów nadzoru jest to akt prawa miejscowego. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „ Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, 

„przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”-0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr XLV/350/23 w sprawie zmiany uchwały Nr XXVIII/239/21 Rady Gminy 

Secemin z dnia 24 listopada 2021 roku  w sprawie ustalenia diet radnych Rady Gminy 

Secemin. 
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Następnie Pan przewodniczący poinformował, że podobny zapis wprowadzono  

w projekcie uchwały w zmiany Uchwały Nr XXVIII/240/21 Rady Gminy Secemin z dnia 

24 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów sołectw 

położonych na terenie Gminy Secemin w związku z pełnioną funkcją. Poinformował,  

iż w głosowaniu nie będzie brał udziału Pan Łukasz Baran, który pełni również funkcję 

sołtysa sołectwa Bichniów. 

 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 11 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Nie głosował – 1 radny (Łukasz Baran). Przewodniczący stwierdził przyjęcie 

uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak 

Uchwała Nr XLV/351/23 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXVIII/240/21 Rady Gminy 

Secemin z dnia 24 listopada 2021 roku w sprawie ustalenia wysokości diet dla sołtysów 

sołectw położonych na terenie Gminy Secemin w związku z pełnioną funkcją. 

Następnie rozpatrzono projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku według 

właściwości. Wniosek zostanie przekazany Wójtowi Gminy Secemin.  

Pan Wójt powiedział, że remontowana droga w miejscowości Krzepin-Zagórcze, której 

dotyczy wniosek zostanie poszerzona do 4 metrów na całej długości. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/352/23 w sprawie 

przekazania wniosku według właściwości.  

Następnie Pani Skarbnik omówiła projekt uchwały w sprawie powierzenia Wójtowi 

Gminy Secemin uprawnień do stanowienia o wysokości cen i opłat za korzystanie  

z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy Secemin. Wyjaśniła, 

iż podjęcie tej uchwały pozwoli wójtowi, aby w drodze zarządzenia ustalał ceny za 

usługi komunalne o charakterze użyteczności publicznej oraz do określenia wysokości 

cen i opłat za korzystanie z obiektów użyteczności publicznej. Chodzi tutaj głównie  
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o usługi związane z infrastrukturą wodno-kanalizacyjną typu usługa plombowania 

wodomierza itp. 

Pan Bogdan Wasik wyjaśnił, że chodzi o świadczenie usług przez gminę, za które będą 

pobierane opłaty.  

Pan Wójt powiedział, że są zapytania np. od firmy, która będzie budować łącznik 

wodociągu Bichniów-Czaryż czy mogliby skorzystać z koparko-ładowarki, dlatego 

należałoby ustalić stawki opłat za takie usługi. 

Pan Tadeusz Pudło poprosił, aby stawki były ogłoszone i jednolite. 

Pan Wójt dodał, że będzie przygotowane zestawienie świadczonych usług  

i stawka opłaty za poszczególną usługę, np. wymianę wodomierza. Zostanie to podane 

do wiadomości publicznej w formie zarządzenia. Stawki mogą być przedyskutowane 

z radnymi na komisjach. 

Pan Bogdan Wasik odczytał paragraf 2 projektu uchwały, a następnie zarządził 

głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/353/23 w sprawie 

powierzenia Wójtowi Gminy Secemin uprawnień do stanowienia o wysokości cen  

i opłat za korzystanie z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej Gminy 

Secemin. 

Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu 

długoterminowego i wyjasniła, że planowane jest zaciągnięcie kredytu w kwocie  

4 milionów złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie planowanego deficytu 

budżetowego oraz na spłatę wcześniej zaciągniętych zobowiązań. 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/354/23 w sprawie 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. 



10 
 

Następnie Pani Skarbnik omówiła zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

na lata 2023-2030. Poinformowała, że na przedsięwzięciu „Remont drogi gminnej   

w Ropocicach do byłych PZZ” zwiększono o 8000 zł wartość nakładów  

z przeznaczeniem na roboty dodatkowe. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przewodniczący zarządził głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów,  

„wstrzymał się” - 0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny 

raport głosowania stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała  

Nr XLV/355/23 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 

2023-2030. 

Pani Skarbnik omówiła też zmiany w uchwale budżetowej. Dochody i wydatki 

budżetowe zostały zwiększone o kwotę 289 706,00 zł. Wprowadzone zmiany  

w uchwale budżetowej to min. zmniejszenie dotacji na zadania GOPS, zwiększenie  

o 40 tysięcy zł kwoty dotacji na zakup samochodu pożarniczego dla OSP Secemin, 

wprowadzono dofinansowanie od Nadleśnictwa Koniecpol na remont drogi gminnej 

Krzepin-Zagórcze oraz dotację na zakup ubrania specjalnego dla OSP Psary, sprzętu 

gaśniczego dla OSP Wałkonowy Górne, wymianę drzwi wejściowych oraz docieplenie 

garażu dla OSP Żelisławice.  

Dokonano zwiększenia środków przeznaczonych na wynagrodzenia dla pracowników 

prac społeczno-użytecznych oraz zmniejszono wydatki na zakup węgla  

w związku z końcowym rozliczeniem tego zadania.  

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec powyższego Przewodniczący  zarządził głosowanie.  

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 

0 głosów. Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/356/23 w sprawie zmian 

budżetu Gminy Secemin na 2023 rok. 

W dalszej części posiedzenia rozpatrzono projekt uchwały w sprawie powołania 

Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych. Pan 
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Sekretarz wyjaśnił, że 2 maja 2023 roku do urzędu wpłynęło pismo od Prezesa Sądu 

Okręgowego w Kielcach informujące o konieczności wyboru 2 ławników do Sądu 

Rejonowego we Włoszczowie. W związku z tym przygotowane zostało odpowiednie 

pismo informujące kto może zostać ławnikiem, a kolejnym krokiem jest powołanie 

Zespołu Opiniującego kandydatów na ławników. Pan Wójt zaproponował, aby na 

przewodniczącego Zespołu Opiniującego powołać Pana Dominika Stawiarza – 

Sekretarza Urzędu Gminy, następnie jako członków: panią Annę Kraszewską -

Inspektor UG Secemin, Pana Bogdana Wasika – Przewodniczącego Rady Gminy 

Secemin oraz Panią Teresę Stefańską – Kierownik GOPS w Seceminie. Wszystkie 

zaproponowane osoby wyraziły zgodę na pracę w Zespole Opiniującym kandydatów 

na ławników do sądów powszechnych. 

Wobec powyższego Przewodniczący zarządził głosowanie. „Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/357/23 w sprawie Zespołu 

Opiniującego kandydatów na ławników do sądów powszechnych. 

Następnie Pan Wójt odniósł się do projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady 

Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca 2021 roku w sprawie określenia 

przystanków komunikacyjnych, warunków i zasad korzystania oraz stawki opłaty  

za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, których właścicielem albo 

zarządzającym jest gmina Secemin i powiedział, iż zmiana ta wynika z wyznaczenia 

dodatkowego przystanku w miejscowości Celiny. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/358/23 w sprawie zmiany 

Uchwały Rady Gminy Secemin Nr XXV/218/21 z dnia 16 czerwca  

2021 roku w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, warunków  

i zasad korzystania oraz stawki opłaty za korzystanie z przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem albo zarządzającym jest gmina Secemin. 

Jako ostatni rozpatrzono projekt uchwały w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania 

Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa,  
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z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiącej 

własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa  

OT w Kielcach. Pan Wójt poinformował, że chodzi o nabycie działek z przeznaczeniem 

pod drogi gminne.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem 

uchwały głosowało 12 radnych, „przeciw” – 0 głosów, „wstrzymał się”- 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził przyjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu, podobnie jak Uchwała Nr XLV/359/23 w sprawie upoważnienia 

oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę Secemin 

nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka Wsparcia 

Rolnictwa OT w Kielcach. 

Ad.7.  

W punkcie tym Pan Wójt odniósł się do przesłanego radnym Raportu o stanie 

Gminy Secemin za rok 2022 i powiedział, że Raport zawiera praktycznie te same dane, 

które znajdują się w gazecie podsumowującej działania podejmowane w gminie w roku 

minionym. 

Odniósł się do danych demograficznych - do malejącej z roku na rok liczby 

mieszkańców gminy, która obecnie wynosi 4 697 osób oraz poziomu zadłużenia 

gminy. Zadłużenie Gminy w roku 2018 wynosiło 4 950 954, 00 zł, natomiast  

w 2022 roku już tylko 2 300 000,00 zł. Zwrócił uwagę na rosnące wydatki oświatowe,  

które w 2018 roku wynosiły 5 milionów 306 tysięcy zł, natomiast w roku  

2022 - 7 milionów 170 tysięcy zł. Dodał, że wzrost tych wydatków spowodował 

konieczność reorganizacji Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Żelisławicach.  

Pan Edmund Nowak pytał o zaległości z tytułu gospodarowania odpadami 

komunalnymi dlaczego są tak duże. 

Pan Wójt odpowiedział, że ludzie nie płacą za śmieci. Podjęto szereg działań 

związanych z windykacją tych należności. 

Ad.8. 

 W punkcie tym głos zabrał Przewodniczący Rady Powiatu Włoszczowskiego – 

Pan Zbigniew Matyśkiewicz, który odniósł się do tematu sytuacji finansowej ZOZ-u  
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we Włoszczowie, gdzie bilans za 2022 rok był ujemny (na poziomie amortyzacji), ale 

ten rok będzie bardziej obciążający, gdyż od 1 lipca 2023 r. pielęgniarki dostaną 

zagwarantowaną ustawowo podwyżkę płac. Następnie poruszył temat budowy hali 

sportowej przy LO we Włoszczowie, która przebiega sprawnie i w tym roku powinien 

być zakończony stan surowy. Poinformował, że Świętokrzyski Zarząd Dróg 

Wojewódzkich zabezpieczył kwotę 80 milionów zł z przeznaczeniem na realizację 

II etapu budowy obwodnicy Włoszczowy. Pan Z. Matyśkiewicz poruszył temat 

przebudowy drogi wojewódzkiej nr 795 na odcinku w miejscowości Psary oraz drogi 

powiatowej w Kuczkowie. Droga w Kuczkowie jest już w trakcie realizacji i ma być 

jeszcze w tym roku przebudowana. Ruszyły naprawy cząstkowe dróg powiatowych 

oraz wykaszanie poboczy przy tych drogach. Planowane jest spotkanie  

z mieszkańcami w Żelisławicach w temacie budowy chodnika oraz remontu drogi na 

odcinku od remizy OSP w Żelisławicach w kierunku Rudnik. Poinformował,  

że  Starostwo Powiatowe organizuje w Koniecznie imprezę dla KGW z terenu powiatu. 

Gminę Secemin będzie reprezentowało KGW z Żelisławiczek. 

Kończąc swa wypowiedź Pan Przewodniczący Rady Powiatu zapytał jakie dochody 

dla gminy przynosi zlikwidowana szkoła w Psarach i szkoła w Żelisławicach i poprosił 

o pisemną odpowiedź. 

Radny Grzegorz Zalas pytał Przewodniczącego Rady Powiatu czy nie lepiej byłoby 

pieniądze przeznaczone na budowę hali przy LO przeznaczyć na podwyżki płac dla 

pielęgniarek. 

Pan Zbigniew Matyśkiewicz odpowiedział, że podwyżki dla pielęgniarek są 

wprowadzone drogą rządową. 

Ad.9. 

 W punkcie tym Przewodniczący stwierdził, że porządek obrad został 

wyczerpany i zamknął posiedzenie XLV sesji Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała:       Przewodniczący Rady Gminy 

    Anna Kraszewska        /-/ Bogdan Wasik 


